

Еженедельник новостей МДС, 23-27 сентября 2019

IBC Weekly News, September 23-27, 2019

24 сентября

[Кыргызско-турецкий бизнес-форум](#) состоялся в Бишкеке с участием Президента КР Сооронбая Жээнбекова. Президент призвал турецких бизнесменов **инвестировать в крупные проекты** КР.

25 сентября

Официальный запуск электронного каталога для закупки товаров, работ и услуг состоялся в Бишкеке. Каталог разработан в рамках проекта ЕБРР, реализуемого Минфином КР.

25-27

сентября

На форуме ЕАЭС — "[Евразийская неделя](#)" обсудили вызовы и перспективы евразийского бизнес-пространства. В дискуссиях на тему "**Биржа контактов в сфере горнодобывающей промышленности ЕАЭС**" участвовали представители компаний — членов МДС.

26

сентября

Группа Всемирного банка помогает КР разработать **национальную стратегию финансовой доступности**. Консультационный процесс запущен IFC [на официальной церемонии](#) в Бишкеке.

По случаю 25-летия сотрудничества Кыргызстана и Швейцарии [Посольство Швейцарии](#) в КР провело [мультимедийную выставку](#) «Кыргызско-швейцарский небесный перевал».

Состоялся прием по случаю [визита в КР австрийской бизнес-делегации](#).

27

сентября

Рабочая группа при [ГКПЭН КР](#) обсудила ход инвентаризации **законодательства о недрах**.

September

24

At the [Kyrgyz-Turkish business forum](#) held in Bishkek, President Sooronbai Jeenbekov called on Turkish businessmen to **invest in large projects** in **Kyrgyzstan**.

September

25

The official [launch of the electronic catalog](#) for the purchase of low-cost goods, works and services was held in Bishkek. The project is funded by the **EBRD** and implemented by the **Finance Ministry**.

September

25-27

At EAEU business forum "**Eurasian Week**", participants discussed the [challenges and prospects of the Eurasian business space](#). Representatives of the IBC member companies participated in discussions on **the exchange of contacts in the mining industry of the EAEU**.

September

26

The World Bank Group is helping Kyrgyzstan develop a **national financial inclusion strategy**. The [consultation process officially launched](#) during a ceremony in Bishkek, is part of a larger push by IFC to support the development of the private sector in the country.

On the occasion of the **25th anniversary of cooperation between Kyrgyzstan and Switzerland**, the [Swiss Embassy](#) held the [Multimedia Exhibition](#) "Kyrgyz-Swiss Blue Pass".

A reception on the [occasion of the visit](#) of the **Austrian business delegation** to Kyrgyzstan was held in Bishkek.

September

27

The working group under [the State Committee for Industry, Energy and Subsoil Use](#) discussed the progress of the **inventory of subsoil legislation**.

Объявления

Announcements

Международная [выставка по франчайзингу и торговле](#) **International Franchise and Trade Expo** пройдет **10 октября в Бишкеке** в культурно-этнографическом комплексе "Дасмия".

5 октября в Ташкенте состоится деловой инвестиционный **Форум Тюркской ТПП**. Подробнее: www.cci.kg

Центр бизнес-образования ТПП КР начинает прием документов на [участие](#) в **стажировке в 2020 году** по Программе подготовки управленческих кадров в Германии.

[International Franchise and Trade Expo](#) will be held on **October 10, 2019 in Bishkek** at the Dasmiya cultural and ethnographic complex.

On October 5, a **business investment forum** of the Turkic CCI will be held in Tashkent. More details: www.cci.kg.

The [CCI Center](#) for Business announces the start of accepting documents for participating in an **internship in 2020** under the Management Training Program of the Federal Ministry of Economic Affairs and Energy of Germany..

Правовой обзор

МДС подготовил [еженедельный обзор](#) наиболее важных изменений в законодательстве КР за **23-27 сентября**.

Law review

IBC has compiled a [weekly review](#) for **September 23-27, 2019** about the most important changes in the Kyrgyzstan's legislation.

Дайджест СМИ

Представляем [дайджест СМИ](#) за **23-29 сентября**: экономика, финансы, бизнес, инвестициями.

Weekly media digest

IBC presents you a [weekly media digest](#) for **September 23-29, 2019** on economy, business and investment.

События на 30 сентября - 4 октября

3 октября
Приём Посольства Германии в честь Дня Германского единства.

4 октября
Презентация [инновационного продукта](#) Банка «Бай Тушум» – торговой интернет-платформы «BTB Market» и мультимедийного центра. Начало в 18:00.

[Конференцию по цифровой трансформации](#) проведут Университет Центральной Азии, Госкомитет информационных технологий и связи и Парк высоких технологий КР.

Events for September 30 - October 4, 2019

October 3
Reception of the German Embassy on the occasion of German Unity Day .

October 4
Presentation of the [innovative product](#) of Bai Tushum Bank, the BTB Market online trading platform and the HANGAR Media multimedia center.

The [Digital Transformation Conference](#) will be held by the University of Central Asia, State Committee for Information Technology and Communications and High Technology Park.

Если Вы хотите включить Ваших коллег в наши рассылки, пожалуйста сообщите нам их электронные адреса. Наши предыдущие выпуски Еженедельника новостей доступны по [ссылке](#).

Please let us know if you would like to include your colleagues' e-mails into our mailing list. Our previous Weekly News issues are available [here](#).



Copyright © 2018 International Business Council, All rights reserved.

You're receiving this email because of your relationship with International Business Council.